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Gemeente Boxtel 
T.a.v. het college van B&W 
Postbus 10.000 
5280 DA Boxtel 
 
 
Onderwerp: dagverpleging Liduina Ziekenhuis 
 
 
Boxtel, 14 november 2006 
 
 
Geachte leden van het college, 
 
 
De SP-fractie vraagt nogmaals uw aandacht voor het langzaam maar zeker verdwijnen van 
de reguliere dagverpleging op de locatie Liduina van het Jeroen Bosch Ziekenhuis (JBZ). 
Hiermee verdwijnt een belangrijke gezondheidsvoorziening voor de gemeente Boxtel. Dit is 
in strijd met hetgeen de Raad van Bestuur van het JBZ uw college en de raad heeft 
toegezegd. Daarom vraagt de SP-fractie uw college om actie te ondernemen om deze 
ongewenste ontwikkeling te keren. 
 
In de raadsvergadering van 27 oktober 2005 zijn drie moties betreffende het Liduina 
Ziekenhuis unaniem aangenomen. Als gevolg daarvan heeft het voltallige college op 10 
januari 2006 een gesprek gehad met de heren De Kubber en Van Druten van het bestuur 
van het JBZ. Ten aanzien van de reguliere dagbehandeling is toen door het JBZ onder 
andere het volgende gesteld en ik citeer uit het gemeentelijk verslag van het overleg: ‘De 
reguliere dagbehandeling werkt op afspraak en wordt uitgebreid van 5 naar 6 dagdelen: om 
een efficiënte inzet van personeel mogelijk te maken worden deze geconcentreerd op drie 
dagen. In de dagen dat de faciliteiten voor dagbehandeling niet in gebruik zijn voor reguliere 
zorg, worden deze benut voor niet-reguliere zorg, bijvoorbeeld in de sfeer voor de 
oogheelkunde.’  
 
Was de reguliere dagverpleging hiermee al teruggebracht van vijf naar drie dagen waarop 
patiënten in Liduina voor kleine ingrepen en onderzoeken terecht konden, recente 
ontwikkelingen laten zien dat de reguliere dagverpleging feitelijk is teruggebracht tot nog 
maar één dag in de week. Sinds twee weken immers is de orthopedische dagbehandeling 
geheel uit Boxtel verdwenen en overgebracht naar de Bossche locaties Carolus en GZG.  
 
Ook voor onderzoeken, bloedtransfusies, infusen en dergelijke kunnen Boxtelse mensen niet 
meer terecht bij Liduina, maar worden zij doorverwezen naar Den Bosch. Er is in Liduina 
alleen nog maar plaats voor (plastisch) chirurgische dagbehandeling voor één dag in de 
week. En de vraag is hoe lang dat blijft. Het ligt in de verwachting dat ook deze voorziening 
op termijn zal verdwijnen naar Den Bosch. Voor het overige vinden er alleen nog maar 
staaroperaties plaats. Tekenend voor het steeds verder verdwijnen van de reguliere 
dagverpleging is het gegeven dat van de oorspronkelijke 21 dagbehandelingsbedden er 
binnenkort nog maar 12 over zullen zijn. Deze ontwikkelingen zijn in strijd met hetgeen de 
Raad van Bestuur van het JBZ uw college en de raad heeft voorgehouden.  
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Wat de werkelijke bedoelingen van de Raad van Bestuur zijn, wordt nog maar eens duidelijk 
uit het Infobulletin van het JBZ van januari van dit jaar en ik citeer: ‘Op dit moment zijn er op 
vier locaties afdelingen Dagbehandeling. De Dagbehandeling van zowel de locatie WAZ als 
die van het Liduina zullen na het schuifplan verdwijnen. De activiteiten worden grotendeels 
verplaatst naar de locaties Carolus en GZG en daarnaast zal op de locatie Liduina 
verpleegkundige ondersteuning geboden moeten worden aan de “Cataract Care”, de 
Plastische Chirurgie en de Chirurgie.’  
 
Uit dit citaat blijkt duidelijk wat de bedoelingen van het JBZ zijn met betrekking tot de 
reguliere dagbehandeling, namelijk overplaatsen van Boxtel naar Den Bosch. 
Bovengenoemde ontwikkelingen passen in dat plaatje.  
 
De SP-fractie is van mening dat het JBZ haar toezeggingen aan uw college en de 
gemeenteraad met betrekking de reguliere dagbehandeling niet is nagekomen. Daarmee 
dreigt een goedlopende, gewaardeerde, kleinschalige, kwalitatief uitstekende 
gezondheidsvoorziening voorgoed uit Boxtel te verdwijnen. Met name voor ouderen, 
gehandicapten, chronisch zieken en mensen zonder auto, maar ook voor andere groepen is 
dat onverteerbaar. In het beleidsprogramma 2006-2010 wordt op bladzijde 9 gesteld dat het 
van belang is dat het algemene niveau van zorgvoorzieningen in Boxtel gehandhaafd blijft en 
waar mogelijk versterkt wordt. 
 
Daar zijn wij het vanzelfsprekend helemaal mee eens, maar het moet niet bij mooie woorden 
alleen blijven. De SP-fractie verzoekt het college daarom om actie te ondernemen om de 
reguliere dagverpleging voor Liduina te behouden. Concreet vragen wij u om in gesprek te 
gaan met de Raad van Bestuur van het JBZ en te eisen dat de gedane toezeggingen alsnog 
nagekomen worden.  
 
Ik hoop spoedig van u te mogen horen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


